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AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

14 Eylül 2015 tarihli yazısıdır.

Listelerin teslim edilmesine şurada iki gün 
kaldı, hala ne CHP’den, ne de AK Parti’den 
bilgi sızmıyor…

Çok söylenti var ama hava cuva 
cinsinden…

Önce CHP’den başlayalım.
CHP Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu 

bütün bilgiyi kafasının içinde taşıyor, kimse 
ile paylaşmıyor.

Ancak kendisine şu çok açıkça söylendi 
ve o da kafasını sallayarak, bildiğini ifade 
ettiğini biliyorum:

“Mevcut liste ile yüzde 16.35 oy alındı. 
Aynı liste ile devam edilirse bunun altına 
düşebilir, üzerine çıkılmaz. Yani, iki 
miletvekili bire düşebilir ama asla üç olmaz. 
Liste değişirse, üç olma ihtimali var.”

 Liste durumları… 
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SABAH ARŞİVİNDEN SABAH ARŞİVİNDEN 
GAZİANTEPGAZİANTEP

Arpacıoğlu: “Suni pahalılık yaratan 
ve haksız kazanç sağlayanlara fırsat 
vermeyeceğim, gerekirse 1402 sayılı 
sıkıyönetim yasasını çalıştırırım, 
ocağında kazanı kaynamayanları 
unutmayalım”

Belediye Başkanı Ömer Arpacıoğlu 
dün saat 16 da Kabzımallar 
Derneğinde 76 toptancı kabzımalın 
katıldığı bir toplantı yaptı. 

Belediye Başkanı toptancı 
kabzımallarla toplantı yaptı

Gaziantep Üniversitesi’nde Hüseyin 
Filiz dönemini sona erdirecek seçim 
için 268 öğretim görevlisi bugün sandık 
başına gidiyor. Öğretim üyelerinin, 
Gaziantep Üniversitesi’nin 8 yılının 
kadrolaşmadan başka bir hizmet 
görmeden boşa geçmesine neden olan 
Filiz döneminin ardından üniversiteye 
layık, çağdaş, vizyonu olan, ufku geniş 
bir rektör adayı üzerinde birleşmesinin 
kent için de hayati önem taşıdığına 
dikkat çekildi. 3’TE

4’TE

4’TE

286 öğretim üyesi 
7 rektör adayı için oy kullanacak

Üniversiteye yakışacak 
bir seçim ve aday olsun

VELİ YALÇIN / Sosyal Hizmet Uzmanı

Uşak
Anadolu’yu Ege’ye 

bağlayan Ankara-İzmir 
karayolu 

üzerinde 
yer 

almaktadır. 
Cumhuriyetin 
ilk yıllarında 
Kütahya’ya 
bağlı bir ilçe 
iken 9 Temmuz 
1953 yılında il 
olmuştur. 

Arkeolojik bulgularda bölgedeki 
yerleşimin M.Ö. 4000 yılında 
başladığı tespit edilmiştir. Antik 
dönemindeki adı “Temenothyrea”dır. 

Uşak, Frigya, Lidya, Roma, Bizans, 
Selçuklular, Germiyanoğlu Beyliği ve 
Osmanlılar gibi birçok uygarlığa ev 
sahipliği yapmıştır. 2’DE

CHP tabanı, kaybedilen 14 ve 28 Mayıs seçimlerin ardından partide beklediği değişim rüzgarının gerçekleşmesinden 
memnun. Hem parti tabanı, hem kamuoyu yeni genel başkandan çok şey bekliyor. Şimdi hedefte yerel seçimler var

CHP Milletvekili Hasan Öztürkmen, CHP kurultayı ve genel başkan değişimi konusunda Sabah’ın sorularını yanıtladı. 
Öztürkmen, Cumhuriyet Halk Partisi kendi içinde de demokrasiyi yaşatan ve ülkeye demokrasiyi getirme konusunda 

samimi olan bir partidir kendi illerinden ilçelerinden seçilen kurultay delegeleri hiçbir baskı altında kalmadan tercihlerini 
kullanıp, CHP’nin yeni genel başkanını seçmişlerdir. Yeni Genel başkanımız Türkiye yüzyılının Cumhuriyet Halk Partisi 

öncülüğünde yüzyılın değişimini gerçekleştirecek kadrolarını kurmuştur. Ülkemizin geleceği CHP’dedir. Yeni genel 
başkanımıza hepimiz sonsuza kadar bağlı olacağız ve emrinde olacağız, Cumhuriyet Halk Partisini iktidara taşıyacağız” dedi.

Milyonların kaybolan 
umutları yeniden yeşerdi

Yerel seçimlere güçlü bir şekilde 
hazırlamamız gerekiyor

Eski İl Başkanı Karaca Bozgeyik, “Partimizin 
kurultay delegeleri bir irade gösterdiler. Yerel 
seçimlere güçlü bir şekilde hazırlamamız gerekiyor. 
Parti içi mücadeleden çok halkın sorunlarına 
eğilip sorunları çözecek politikalar geliştirmeliyiz, 
bu konuda programımız da var. 81 ildeki CHP 
kadrolarının yerel seçimler için bir an önce sahaya 
inmesi gerekiyor. Olağan kurultay sürecimiz 
bitmiştir. Kurultaydan bir genel başkan seçilmiştir. 
Genel başkanım yanında olmaktan ve başarılar 
dilemekten başka bir sorumluluğumuz yok” 
şeklinde konuştu.

Tüzük kurultayında da antidemokratik 
şekilde tüzükte yer alan maddeleri 

değiştirecek bir irade çıksın
Bozgeyik değerlendirmesinde, “Kemal 

Kılıçdaroğlu’nun partimize önemli çalışmaları 
ve emekleri oldu. Genel seçimlerden sonra 
beklentimizin karşılanmaması, toplumda 
bir değişim çağrısına neden oldu. Kurultay 
delegelerimiz özgür iradelerini ortaya koydular.  
Değişim hayatın içerisinde vardır.  Önümüzde bir 
tüzük kurultayı var. Umarım tüzük kurultayından 
da il ve ilçe örgütlerini çalıştıracak antidemokratik 
şekilde tüzükte yer alan maddeleri değiştirecek bir 
irade çıkar” çağrısı yaptı. 4’TE

Şamil Tayyar, CHP’deki değişimin ardından partisine 
eleştiride bulundu:

“Kifayetsiz muhterislerin 
işi biraz daha zorlaştı”

AKP’li gazeteci Şamil Tayyar, 
CHP’de Özgür Özel’in genel 
başkan seçilmesinin ardından 
sosyal medya hesabından yaptığı 
paylaşımda partisine yönelik 
eleştiride bulunarak, “Bu değişim 
genel siyaseti de etkileyecek, 
yeni siyasi işbirliklerini 
tetikleyecektir. Ayrıca, AK 
Parti’de ‘muhalefet dağıldı, 
İstanbul/Ankara başta olmak 
üzere her yerde kesin kazanırız’ 
diyerek partiyi arkadaş kulübüne 
çevirmek isteyen kifayetsiz 
muhterislerin işi biraz daha 
zorlaştı” dedi. 4’TEKaraca Bozgeyik Neşet Uçar Şamil Tayyar

Millî Eğitim Bakanlığı, Okul Öncesi Eğitim ve İlköğretim 
Kurumları Yönetmeliği’nde değişikliğe gitti. Yapılan değişiklik 
ile okul öncesi eğitim kurumlarında mescit zorunlu hale getirildi 
kayıt parasını da “Katkı payı” adı altında yeniden düzenlendi

Eğitimi dinselleştirme ve 
ticarileştirme yaygınlaşıyor

Konu hakkında değerlendirmede bulunan Eğitim 
Sen Gaziantep Şube Başkanı Ömer Parlakçı, “MEB, 
Türkiye’nin de onayladığı Birleşmiş Milletler 
Çocuk Hakları Sözleşmesi’ne aykırı şekilde hareket 
ediyor. Türkiye’de okul öncesi eğitimin ve okul 
öncesi eğitim öğretmenlerinin acil çözüm bekleyen 
onca sorunu varken, okullara “mescit açılması” 
ve öğrencilerden “katkı payı” talep edilmesi kabul 
edilemez” şeklinde konuştu.

Türkiye genelinde milyonlarca emekli 5 bin TL’nin ne zaman hesaplara 
yatacağını merak ediyor. Ödemelerin 15 Kasım’a kadar yapılması bekleniyor

Sadaka değil, hakkımızı istiyoruz
Çalışmayan emeklilere, kasım ayında bir defaya mahsus 5 bin lira ikramiye ödeme 

yapılacak. 12.2 milyon emekliyi ilgilendiren kanun Türkiye Büyük Millet Meclisi’nden geçti. 
Çıkarılan yasaya göre emekli ikramiye ödemesi tek seferlik olacak ve bu yıla özgü olarak 
ödenecek. Ayrıca dul ve yetim aylığı alan vatandaşlar da bu ikramiyeden yararlanabilecek. 

5 bin TL hiçbir yaramıza 
merhem olmayacak

Bir defaya mahsus olmak üzere 
emekliye verilecek 5 bin TL’nin 
hiçbir yaraya merhem olmayacağını 
ifade eden Tüm İşçi Emeklileri Dul 
ve Yetimleri 
Derneği 
Gaziantep 
Şube Başkanı 
Ali Osman 
Özer, “Biz 
sadaka değil, 
hakkımızı 
istiyoruz” dedi. Ali Osman Özer

Koyteyner kent 
yaşam alanı 
sorumlusu öğretmen 
ölü bulundu

Kahramanmaraş merkezli depremlerde 
yıkılan ve 25 kişinin ölümüne neden 
olan Gaziantep’teki Pamukkale Sitesi 
ile ilgili yapılan soruşturma sonucunda 
hazırlanan iddianamede sitenin zemin 
etüdünün yapılmadığı belirtildi. 
Soruşturma sonucunda hazırlanan 
iddianame ve bilirkişi raporuna göre, 
sitedeki temellerin beton agregalarının 
dere malzemesinden oluştuğu tespit 
edildi.

Pamukkale 
sitesinde 
zemin etüdü 
yapılmamışVeli YALÇIN 

Sosyal Hizmet Uzmanı

Ömer Parlakçı
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ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER 
DÜNDAR ECZANESİ

Hürriyet Cad.N:30/B (Epa Mağazası Karşısı) / 
ŞAHİNBEY / Telefon : 0 342 2307565

BEGÜL ECZANESİ
İstiklal Mahallesi 76001 Nolu Sok.(Kafadar Sağlık 

Ocağı Karşısı , Pazar Pazarının Yanı Taziye Evi Karşısı) / 
ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 336 50 90
KEMAL ECZANESİ

Nuripazarbaşı Mahallesi Özdemirbey Caddesi 
No:14A/C (Yaşam Hastanesi Karşısı - Düztepe Karakolu 

Yanı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 230 44 00

BİNEVLER RANA ECZANESİ
Üniversite Bul. N:142/C (Binevler’de Reno Servisi Yanı) 

/ ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 339 65 51

KÖROĞLU ECZANESİ Mavikent mah. 135033 nolu 
sok.4.Etap Sosyal Tesisi (Şahinbey Oto Sanayi Sitesi 2 

Nolu Kapı Karşısı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0505 321 14 41

ŞAHİNTEPE ECZANESİ
Şahintepe mah. 133374 no’lu sokak no:3A/H-3A/G 

(Karataş 2. Bölge, Ergün Elektrik arkası-Hasan Hoca 
Efendi cami karşısı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 999 12 51
ADIBELLI ECZANESI

Deniz mah. 83039 sk. No:26/A (Deniz semt pazarı 
civarı , yeni İşkur binası karşısı - M. Ali Özkara ASM) / 

ŞAHİNBEY / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 3607722

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER
CANSUYU ECZANESİ

MÜCAHİTLER MAHALLESİ 52009 CAD. NO:34/E 
(ESKİ PRİMER HASTANESİ KARŞISI - MEDİCAL PARK 

HASTANESİ YAKINI ) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0552 808 80 36

IRMAK ECZANESI
Emek Mh.Şakir Sabri Cd.(Emek Hastanesi Karşısı) / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0 342 3214827

GENCO ECZANESI
Osmangazi Mahallesi 56073 Nolu cadde No:9/D 

Şehitkamil/GAZİANTEP (İbrahimli Metro Market 
Arkası) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 225 48 03

CEYLAN ECZANESI
Göllüce Mh. 75.Sk (İnayet Topçuoğlu Tıp Merkezi 

Karşısı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 235 69 98

KAYAÖNÜ HİLAL ECZANESİ
Pir Sultan Mh. Çetin Emeç Cd.N:83(Şehitkamil Dev.

HastYanı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 323 54 63

SAYGILI ECZANESİ
Onat Kutlar Mahallesi 55020 Nolu Cadde No:67/

A(Basra Kanal Yolu) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 230 91 93

DENİZ DOĞAN ECZANESİ
SEYRANTEPE MAHALLESİ 65040 NOLU CADDE 

NO:2/E (LİV HOSPİTAL ACİL KARŞISI) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0552 7374590

NÖBETÇİ ECZANELERKURUCULARI: Osman TUZCU
Aykut TUZCU

Gazetemiz çalışanları TGC üyesidir.
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Kavaklık Mahallesi Kavaklık Caddesi 

No:6/1
Tel: 0342 215 42 59  
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 Liste durumları… 

Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

Çok söylenti var ama hava cuva 
cinsinden…

Önce CHP’den başlayalım.
CHP Genel Başkanı Kemal 

Kılıçdaroğlu bütün bilgiyi 
kafasının içinde taşıyor, kimse ile 
paylaşmıyor.

Ancak kendisine şu çok 
açıkça söylendi ve o da kafasını 
sallayarak, bildiğini ifade ettiğini 
biliyorum:

“Mevcut liste ile yüzde 16.35 oy 
alındı. Aynı liste ile devam edilirse 
bunun altına düşebilir, üzerine 
çıkılmaz. Yani, iki miletvekili bire 
düşebilir ama asla üç olmaz. Liste 
değişirse, üç olma ihtimali var.”

 Kılıçdaroğlu, Gaziantep’e 
geldiğinde yaptığı kısa basın 
toplantısında, bir soru üzerine, 
CHP listesinin beğenilmediğini 
bildiğini ifade etmişti.

 AK Parti’ye gelince…
Yüzeyden bakınca çok sakin 

görünüyor. Ancak, biraz derine 
inince nasıl bir fırtına koptuğunu 
görmemek mümkün değil.

AK Parti listesinin alabora 
olacağı kesin. Ama bundan 
sonrasına bir yorum getirmek, 
nerede ise imkansız!

Gaziantep Milletvekili 
Abdulhamit Gül, MYK’ya girdi. 
Ayrıca, milletvekillerini tespit 
edecek Davutoğlu başkanlığındaki 
5 kişilik komisyonun da üyesi.

Gül’ün Gaziantep yerine başka 
bir kentten aday gösterilmesinin 
bile söz konusu olduğu 
belirtiliyor. Yani, durum bu kadar 
karışık!

 Sakıt belediye başkanı 
Güzelbey için Abdullah Gül’ün 
kontenjanından aday olması 
için davet almış olabileceğini 
yazmıştım.

AK Parti kongresinde 
Gül’ün bırakın taraftarlarını, 

sempazitanlarını bile sildiler! 
Gül’ün artık partide habbesi bile 
kalmadı.

Durum böyle olunca da 
Güzelbey’in o cenahtan davet 
almış olması ihtimali zayıfladı. 
Antalya ve Kayseri Belediye 
Başkanları ile birlikte hareket 
ettiği için böyle bir varsayımda 
bulunulmuştu.

 O halde, davet nereden geldi?
İtirafçı olmayı kabul ettiği 

için ödüllendirildi diyenler de 
var, Gaziantep’te düzenlenen 
anketlerde ismi çıktığı için 
‘oy getirebilir’ amacıyla davet 
edildiğini iddia edenler de.

Listeye girerse sorun yok. Ama 
seçilemeyecek bir yere konursa 
bunun anlamı Güzelbey’in AK 
Parti’deki siyasi hayatının bittiği 
anlamına gelir.

 Mehmet Sarı’nın ve Abdulhamit 
Gül’ün akrabası olduğu iddia 

edilen Haz ile Ahmet Uzel’in 
listeye gireceği hala iddia ediliyor.

Diğerleri…
Koçer, Şamil Tayyar…
Bu isimlerinde listede yer alması 

gayet muhtemel.

Kurtlar geliyor!..
‘Kurtlar Vadisi Pusu’, 17 Eylül’de 

ekranlara arzı endam ediyormuş!..
Bu sezon kadroya Defne Samyeli’ni 

de katmışlar. Çok uygun!
Dizinin fragmanını bile YouTube’da 

3 günde 800 bin kişi izlemiş.
İnanılır gibi değil…
Bizi ne kadar güzel anlatan bir dizi!
Bu ülkede herkes bir kurt!
Koyun gibi gözükenler bile o postun 

içinde kurt.
Bir ülkede bu kadar çok kurt olursa, 

ülke de işte böyle bir şey oluyor.

Aykut Tuzcu’nun 
14 Eylül 2015

tarihli yazısıdır

Listelerin teslim edilmesine 
şurada iki gün kaldı, hala ne 
CHP’den, ne de AK Parti’den 
bilgi sızmıyor…

Anadolu’yu Ege’ye bağlayan Ankara-İzmir karayolu 
üzerinde yer almaktadır. Cumhuriyetin ilk yıllarında 
Kütahya’ya bağlı bir ilçe iken 9 Temmuz 1953 yılında il 
olmuştur. 

Arkeolojik bulgularda bölgedeki yerleşimin M.Ö. 4000 
yılında başladığı tespit edilmiştir. Antik dönemindeki 
adı “Temenothyrea”dır. 

Uşak, Frigya, Lidya, Roma, Bizans, Selçuklular, 
Germiyanoğlu Beyliği ve Osmanlılar gibi birçok 
uygarlığa ev sahipliği yapmıştır.

Arkeoloji Müzesi
1970 yılından 2018 yılına kadar 40 yıl boyunca aynı 

binada hizmet veren Arkeoloji Müzesi, 2018 yılında yeni 
yerine taşınmıştır. Üç kattan oluşan müze binasında 43 
bin eser ve 2000 eser sergilenmektedir.  Birinci katta 

Uşak sınırları içerisinde bulunan arkeolojik eserlere, 
2. katta para ve paranın tarihi, son olarak 3. kat ise 
Lidya Dönemi'ne ve Karun Hazineleri'ne ayrılmıştır. 
Karun Hazineleri'nin en değerli parçalarından biri 

olan "Kanatlı Denizatı Broşu" burada sergilenmeye 
başlanmıştır. 14.3 gr ağırlığında olan bu 

broş, 2005 yılında Uşak Müzesinde 
sahtesi ile değiştirilmiş ve 
yurt dışına kaçırılmıştır. 363 

parçadan oluşan Karun 
Hazineleri, Gazeteci 

Özgen Acar 
ve Kültür 
Bakanlığı'nın 

yoğun 

çabaları sonunda 2013 yılında 
ülkemize iade edilmiştir.

Atatürk ve Etnoğrafya Müzesi
Uşak’ın ileri gelen ailelerinden 

birisine ait bina 1890 yılında inşa 
edilmiş ve Kurtuluş Savaşı’nda 
karargah binası olarak kullanılmıştır. 
Atatürk, Yunan Ordusu Başkomutanı 
Trikopis’i bu binada karşılamış ve silah 
ve kılıcını teslim almıştır. 1970’ler 
kamulaştırılan bina 1 Eylül 1978 
tarihinde müze olarak açılmıştır.

Kent Tarihi Müzesi
Uşak’ın kronolojik tarihi, coğrafyası, kurtuluş 

mücadelesi, turizm zenginlikleri, doğal güzellikleri, 
folklorik değerleri, ünlü Uşak tarhanası, belgeler, 
canlandırmalar, görsel sunumlar ve maketlerle 
anlatılmıştır. Toplamda 1625 m2 alan üzerine kurulu 
992 m2 kapalı alana sahiptir. 

Müzeye ev sahipliği yapan bina geçmişte önemli bir 
tarihe sahiptir. Türkiye’de sokakları aydınlatmak için 
ilk elektrik Uşak’ta üretilmiştir.  İlk elektrik bu binada 
üretilmiş ve dağıtılmıştır.

Tarihi Uşak Evleri
İl merkezinin birçok noktasında Cumhuriyetin 

ilk yıllarında günümüze gelen eski evleri görmek 

mümkündür. Tiritoğlu Sokak’ta restore edilmiş 
evleri görülmektedir. Tarihi Uşak Evleri genellikle iki 
katlıdır. Birinci katları taştan olan evlerin ikinci katları 
ahşaptandır.

Ulubey Kanyonu ve Cam Terası
ABD’deki Büyük Kanyon’dan sonra 77 km uzunluğu 

ile dünyanın en büyük ikinci kanyonu olduğu iddia 

edilmektedir. Kanyon boyunca antik dönemlerden 
kalma su kanalları, kaya mezarları ve mağaralar yer 
almaktadır. Clandras Köprüsü de kanyon sınırları 
içerisinde bulunmaktadır.

Kanyonu izlemek için Valilik, İl Özel İdaresi ve Ulubey 
Kaymakamlığı tarafından 2015 yılında yaptırılan 150 
metre yüksekliğinde ve 135 metrekare büyüklüğündeki 
cam teras yaptırılmıştır.

Her yıl Mayıs ayının son haftasında "Ulubey Kanyon 
Kültür ve Turizm Festivali" düzenlenmektedir. Ulubey 
Kanyonu, 7 Haziran 2013 yılında "Tabiat Parkı" olarak 
ilan edilmiştir.

Blandus
Büyük İskender’in Anadolu Seferleri’nden sonra 

Makedonya’dan gelenler tarafından kurulmuş, şehir 
halkının kendilerine Makedonyalı Blaundus adının 

verdiği söylenmektedir. Büyük İskender’den sonra 
Bergama Krallığına ardından da Roma İmparatorluğuna 
bağlanan kentini, Roma döneminde önemi artmıştır. 
Derin vadilerle çevrili bir yarımada üzerinde yer alan 
kentin önemli yapıları arasında kale, tapınaklar, tiyatro, 
stadyum ve kaya mezarları bulunmaktadır.

İl merkezine 40 km, ilçe merkezine ve Ulubey 
Kanyonu Cam Terası’na 10 km mesafede yer alan 
Ulubey ilçesi Sülümenli köyü sınırları içerisinde yer 
almaktadır. 

Clandras Köprü ve Şelalesi
Banaz çayı üzerinde ve Karahallı Belediyesi’ne ait 

Hidroelektrik santralinin yanı başında yer alan köprü 
aslında bir su kemeridir. Köprünün yakınında yer alan 
antik kente nehirden su getirmek için kanyonun en dar 
yerine inşa edilmiştir.

Şehir merkezinden yaklaşık 40 km mesafede yer 
alan köprü ve şelale Karahallı ilçesi sınırlarında yer 
almaktadır. 

Köprünün 2500 yıl önce Frigyalılar ya da Romalılar 
tarafından inşa edildiği rivayet edilmektedir.

Clandras Köprüsü, 27 metre uzunluğunda, 17 metre 
derinliğinde ve 1.75 metre genişliğindedir.

Santralden tahliye edilen su beton bir kanal ile 
köprünün yanı başından 17 metre yükseklikten 
dökülmektedir. Yapay bir şelaledir. Köprü ve şelale 
birbirini bütünlemiş ve çevresi için önemli bir mesire 
alanı işlevi görmektedir.

Taşyaran Vadisi
Uşak-İzmir Karayolu üzerinde ve il merkezine yaklaşık 

45 km uzaklıkta olan yer almaktadır. Vadi, su, rüzgâr ve 
tektonik hareketler sonucu oluşmuş ve 2 bin 500 metre 
uzunluğunda bir yürüyüş güzergahına sahiptir. Taşyaran 
Vadisi Tabiat Parkı’nda piknik alanları, seyir terası, 
gözlem kulesi, tuvaletler, kamelyalar, büfe ve çay kahve 
içebileceğiniz mekanlar bulunmaktadır.

Uşak
Veli YALÇIN 

Sosyal Hizmet Uzmanı
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Belediye Başkanı Ömer 
Arpacıoğlu dün saat 16 da 
Kabzımallar Derneğinde 76 
toptancı kabzımalın katıldığı 
bir toplantı yaptı. Bir süredir 
şehrimizde uygulanmakta 
olan serbest piyasa oluşması 
yolundaki çalışmalardan 
memnun olmadığını, 
evinde kazan kaynamayan 
ailelerin düşünülmesi 
gerektiğini vurgulayan 
Başkan Arpacıoğlu: 
“Herkesin müfettişi kendi 
vicdanı olmalıdır. Allah 
korkusu olmayan ve kuldan 
utanmayanlarla çok sert bir 
şekilde mücadele edeceğim. 
Bütün çalışmalarımıza rağmen 
istenilen elde edilmezse 
istemeyerek de olsa 1402 sayılı 
sıkıyönetim kanununun esnaf 
çalışmalarına uygulanmasını 
isteyeceğim” dedi.

Kabzımallar ise bütün suçun 
kendilerinde olmadığını 
şehrimizde 4-5 bin civarında 
bakkalın bulunduğunu, 
bunların da devamlı 
denetlenmesini istediler. Bazı 

kabzımallarda köylerden 
direkt olarak getirilen ve 
Hale uğramadan Kalealtı ve 
Karşıyaka pazarlarında satılan 
sebze ve meyve satışlarına 
mani olunmasını, belediyenin 
rüsusunu kaçıranların 
cezalandırılmasını istediler.

Kabzımalların çeşitli 
sorularını cevaplayan Başkan 
Arpacıoğlu: “Toptan sebze ve 
meyve Hali’nde örnek olarak 
domatesi alırsak, önce toptan 
100 liraya, daha sonra aynı 
gün 60 ve 40 lira ‘ya kadar 
satılıyor. Bakkal ilk aldığı 
domatesin 100 kiralık fişiyle 
en yüksek fiyattan satıyor. 
Haksız kazanç sağlayan bu iş 
yerlerine fırsat verilmeyecektir. 
Suni fiyat artışları bu şekilde 
meydana geliyor” dedi.

Bundan sonra serbest piyasa 
oluşmasında 9 kişilik bir kurul 
toptancı haline gelerek sebze 
ve meyveye günlük satış fiyatı 
tespit edecek ve bu şekilde bir 
deneme yapılacak. 15 günlük 
denemede başarı sağlanmazsa 
narh yoluna gidilecek.

Belediye Başkanı toptancı 
kabzımallarla toplantı yaptı

Arpacıoğlu: “Suni pahalılık yaratan ve haksız kazanç sağlayanlara fırsat vermeyeceğim, gerekirse 
1402 sayılı sıkıyönetim yasasını çalıştırırım, ocağında kazanı kaynamayanları unutmayalım”

Taksilere taksimetre takıldığından 
bu yana taksi şoförleri ile müşteriler 
arasında anlaşmazlıklar, çekişmeler 
oldu ve arkası da kesilmedi.

Okurlarımız telefon ederek, 
gazetemize kadar gelerek taksimetre 
uygulamasından pek de memnun 
olmadıklarını vurguladılar, taksi 
şoförlerinden de şikayetçi oldular.

Kimi okurumuz taksimetrenin 
bozuk olduğunu kimi de 
taksimetreye rağmen bazı şoförlerin 
belediyenin tarifesini düşük bularak 
fazla para istediklerini söyledi.

Konu ile ilgili olarak konuştuğumuz 
Şoförler Derneği Başkanı Şevki 
Kerezli şunları söyledi: “Halkımızın 
taksimetre uygulamasından 
yakınmalarında haklı oldukları 
taraflar var. Konu birkaç yönden 
ele alınmalıdır. Hemen şunu 
belirteyim ki taksimetrelerin 
büyük bir kısmının bozuk 

olduğu kesinlikle doğru değildir. 
Taksimetreler TS2 damgasını 
taşımaktadır. Buna göre çoğunun 
bozuk olduğu düşünülemez. Hassas 
bir cihaz olduğuna göre bozuk 
olanı da bulunabilir ve buna ender 
rastlanır. Nitekim bozuk iddiasına 
karşı taksimetreyi pazarlayan 
firmaya durumu bildirdik. 
Uzmanı gelip hepsini kontrol etti. 
İddiayı doğrulayacak bir duruma 
rastlanmadı. Taksimetrelerin 
bozuk olduğu şayihasını çıkartan 
bazı taksi şoförleridir. Bunlar 
belediyenin verdiği tarifeyi ucuz 
bulup taksimetrenin bozuk olduğunu 
söyleyerek müşteriden fazla para 
almak isteyen taksi şoförleridir.

Trafik Müdürü İhsan Erdem de 
taksimetrenin bozuk olduğunu 
söyleyerek müşteriden fazla para 
isteyen taksi şoförünün kendilerine 
bildirilmesini istedi.

Taksimetrenin bozuk olduğunu 
söyleyen şoförü ilgililere bildirin

Belediyenin tarifesini düşük bulan bazı taksi şoförlerinin “taksimetre 
bozuk” diyerek müşteriden fazla para almak istedikleri iddia ediliyor.

Ticaret ve Sanayi Odası Başkanlığı 
tarafından verilen bilgilerden 
öğrenildiğine göre 48 üniversite 
öğrencisinin şehrimize çeşitli 
alanlarda staj yapması için 

imkan hazırlandı. Staj yapacak 
öğrencilerden 20’si elektrik, 12’si 
elektronik, 12’si makine, 3’ü kimya, 
1 öğrencide tekstil mühendisliği 
alanında çalışacak.

48 Üniversite öğrencisi 
sanayi alanında staj yapacak

Taksilere taksimetre 
takıldığından bu yana taksi 
şoförleri ile müşteriler 
arasında anlaşmazlıklar, 
çekişmeler oldu ve arkası da 
kesilmedi.

Okurlarımız telefon 
ederek, gazetemize 
kadar gelerek taksimetre 
uygulamasından pek de 
memnun olmadıklarını 
vurguladılar, taksi 
şoförlerinden de şikayetçi 
oldular.

Kimi okurumuz 
taksimetrenin bozuk 
olduğunu kimi de 
taksimetreye rağmen bazı 
şoförlerin belediyenin 
tarifesini düşük bularak 
fazla para istediklerini 
söyledi.

Konu ile ilgili olarak 

konuştuğumuz Şoförler 
Derneği Başkanı Şevki 
Kerezli şunları söyledi: 
“Halkımızın taksimetre 
uygulamasından 
yakınmalarında haklı 
oldukları taraflar var. 
Konu birkaç yönden ele 
alınmalıdır. Hemen şunu 
belirteyim ki taksimetrelerin 
büyük bir kısmının bozuk 
olduğu kesinlikle doğru 
değildir. Hassas bir cihaz 
olduğuna göre bozuk olanı 
da bulunabilir ve buna 
ender rastlanır. Nitekim 
bozuk iddiasına karşı 
taksimetreyi pazarlayan 
firmaya durumu bildirdik. 
Uzmanı gelip hepsini 
kontrol etti. İddiayı 
doğrulayacak bir duruma 
rastlanmadı. 

Taksimetrenin bozuk olduğunu 
söyleyen şoförü ilgililere bildirin

Belediyenin tarifesini düşük bulan bazı taksi 
şoförlerinin “taksimetre bozuk” diyerek müşteriden 
fazla para almak istedikleri iddia ediliyor.

Üniversite ve Gaziantep kazansın
Rektörlük seçimlerinin üniversiteye 

yakışacak seviyede geçmesini ve en 
iyi adayın seçilmesini dilediklerini 
belirten bazı öğretim üyeleri, 
“Yedi aday da her biri birbirinden 
değerli çalışma arkadaşlarımız. 
Üniversitemiz geçen 8 yıl içinde 
beklenen bilimsel atılımları gösterip, 
Türkiye’nin belli başlı üniversitelere 
arasına girme başarısını gösteremedi. 
Bu seçimde belirlenecek aday, 
Gaziantep üniversitesini bir bilim 
yuvası olarak hak ettiği yere 
götürecek, ufku ve vizyonu olan bir 
rektör üniversitemize ve Gaziantep’e 
çok şey kazandıracaktır” diye 
konuştu.

Üç tıp, iki mühendislik, bir iktisat ve 
bir sosyal bilimler kökenli aday var

Gaziantep Üniversitesi Rektörlüğü 
için Prof. Eres Söylemez, Prof. 
Erhan Ekinci, Prof. Yavuz Coşkun, 
Prof. Akif Güleç, Prof. İsmail Hakkı 
Özsabuncuoğlu, Prof. Hikmet Celkan 
ve Prof. Durdu Özer yarışıyor. 
Adaylardan Prof. Dr. Eres Söylemez 
(Makine) ve Prof. Dr. Durdu Öner 
(Gıda) mühendislik, Prof. Dr. Erhan 
Ekinci, Prof. Dr. Yavuz Coşkun ve 

Prof. Dr. Akif Güleç (Tıp), Prof. Dr. 
İsmail Hakkı Özsabuncuoğlu iktisat, 
Prof. Dr. Hikmet Celkan ise sosyal 
bilimler kökenli aday olarak 268 
öğretim üyesinin oyuna talip olacak. 
Hüseyin Filiz’in mühendislik fakültesi 
kökenli olması nedeniyle bu kez 
rektörün tıp fakültesinden çıkarılması 
eğiliminin ağırlık kazandığı, ancak 
tıp fakültesinden üç adayın birden 
çıkmasının bu şansı zayıflattığı 
bildirildi.

Gaziantep Üniversitesi bilim ve 
teknolojide öncülük etmeli

Rektör adaylarından Prof. Dr. 
Eres Söylemez, öğretim üyelerine 
gönderdiği ve adaylığının 
gerekçelerini anlattığı mektupta 
“Gaziantep Üniversitesi'nin de bilim 
ve teknolojide değişen koşullara 
öncülük yapacak şekilde yapılanması, 
kurumsallaşması ve bu şekilde 
eğitim ve araştırmada ülkemizin en 
etkin üniversiteleri arasında yerini 
alması gerekmektedir. Gaziantep 
Üniversitesi'nin bu misyonunun 
gerçekleştirilmesine katkıda 
bulunabilmek, bugüne kadar elde 
ettiğim bilgi ve tecrübelerimle hizmet 
etmek için adayım” dedi.

286 öğretim üyesi 7 rektör adayı için oy kullanacak

Üniversiteye yakışacak 
bir seçim ve aday olsun

Gaziantep Üniversitesi'nde Hüseyin Filiz dönemini sona erdirecek seçim için 268 öğretim 
görevlisi bugün sandık başına gidiyor. Öğretim üyelerinin, Gaziantep Üniversitesi’nin 
8 yılının kadrolaşmadan başka bir hizmet görmeden boşa geçmesine neden olan Filiz 
döneminin ardından üniversiteye layık, çağdaş, vizyonu olan, ufku geniş bir rektör adayı 
üzerinde birleşmesinin kent için de hayati önem taşıdığına dikkat çekildi. Rektörlük 
seçimleri GAZÜ içindeki Atatürk Kültür Merkezinde sabah saat 09:30 da başlayacak.

Karahan, bu yıl köy yollarının birinci 
ve ikinci kat asfalt çalışmaları ile içme 
suyu ve sulama kanallarının yapımı 
için genel bütçeden 8 trilyon 465 
milyar lira, Özel İdare Müdürlüğü 
bütçesinden ise 7 trilyon 611 milyar 
lira olmak üzere toplam 16 trilyon 76 
milyar ödenek ayrıldığını belirtti.

Bir grup köy ve mezra yolunun 
bozulan asfaltın yenilenmesi ile bazı 
köy yollarına yeni asfalt yapılması 
için çalışmaların başlatıldığını 
kaydeden Karahan, şöyle konuştu: 
“Bazı köylerimizin içme suyu yetersiz, 
bazı köylerin ise içme suyu hiç yok. 
Bu köylerimiz maalesef taşıma usulü 
ile su ihtiyaçlarını karşılayabiliyorlar. 
Biz bu köylere içme suyu götürmek 
için çalışmalara başladık. Suyu olup 
da yetersiz olan köylere ise iyileştirme 
kapsamında hazırladığımız proje ile su 
ihtiyaçlarını yeterli hale getirilmesi için 

çalışmalarımız hızla devam ediyor”
Karahan, hedeflerinin bu yıl susuz 

ve asfaltsız köy bırakmamak olduğunu 
belirterek sözlerini şöyle sürdürdü: 
“Köylerimizin yol, içme suyu ve 
sulama hizmetleri için 16 trilyon lira 
ödenek ayrıldı. Bu ödenekle Barak 
Ovası 1. Grup içme suyu inşaatı 
(Nizip hattı) ile yine Barak Ovası 2. 
Grup hattı (Elbeyli hattı) ve Yavuzeli 
Kuzuyatağı içme suyu inşaatları gibi 
birkaç önemli projenin bu yıl inşaat 
çalışmalarının sürdürülmesinde 
kullanılacak. Ayrıca Birecik Barajı 
HES’den etkilenen ailelerin iskanı 
için yürütülen çalışmalar için gerekli 
ödenek ayrıldı.” Bu yıl amaçlarının 
susuz ve asfaltsız köy ve mezra yolu 
bırakmamak olduğunu, bu kapsamda 
hazırlanan projelerin uygulanması için 
çalışmaların aralıksız sürdürüldüğünü 
sözlerine ekledi.

Köy yolları ve su için 
16 trilyon ödenek ayrıldı

Gaziantep Köy Hizmetleri İl Müdürü Eyüp Karahan, bu yıl köylere yol, 
içme suyu ve sulama hizmetleri için 16 trilyon lira ödenek ayrıldığını söyledi.

Gaziantep'in Metropol İlçe Şahinbey 
Kaymakamı Mustafa Esen, kömür dağıtımına 
ilişkin olarak bilgi vermek amacıyla 
düzenlediği basın toplantısında, dağıtımda 
hiçbir aksaklık yaşanmaması için gerekli her 
türlü tedbiri şimdiden aldıklarını ifade etti.

Esen, daha önceki yıllarda kömür 
dağıtımında bazı sorunlar yaşandığına 
dikkat çekerek, “Bizim hedefimiz, 
gerçekten ihtiyacı olan fakir insanları 
tespit edip, kömürü gerçekten fakir olan 
insanlarımıza ulaştırabilmek. Bunu 
gerçekleştirmek için Şahinbey ve Şehitkamil 
Kaymakamlıklarımızda 6’şar ve 8’er kişilik 

çalışma grupları oluşturuldu. Ekiplerimiz 
sıkı bir çalışma yaparak gerçek ihtiyaç 
sahiplerine kömür ulaştırmaya çalışacak” 
diye konuştu.

Esen, kömür dağıtımının Ağustos Eylül 
aylarında başlayacağını ifade ederek 
şöyle konuştu: “Fakir olduğu tespit edilip 
müracaatları kabul edilen ailelere 500 kilo 
kömür verilecek. Dağıtılacak kömürler 
kaymakamlara gönderildi. Bu yıl dağıtım 
konusunda daha titiz bir çalışma içerisinde 
olacağız. Kömür almak için başvuranların 
isimleri muhtarlıklar, camilere ve okullara 
asılıp kamuoyuna ilan edilecek.

Yoksul ailelere 20 bin ton kömür dağıtılacak
Gaziantep’te, 2004-2005 sezonunda yoksul 

ailelere 20 bin ton kömür dağıtımı yapılacağı bildirildi.

Gaziantep 
Türkiye’nin en 
kalitesiz ve sağlıksız 
ekmek üretilen 
kentlerinden biri. 
Kentte gereğinden 
fazla olan ekmek 
fırınının denetimi 
ise son derece 
sağlıksız. Buna 
karşın Sağlık 
Müdürlüğünün 
sağlıklı ekmek 
üretimi konusunda 
fırıncıları eğitmek 
için düzenlediği 
toplantıya 700 
esnaftan yalnızca 
25’i katıldı.

Başkan bile 
şaşırdı

Katılım oranı 
Oda Başkanını bile 
şaşırttı. Gaziantep 
Pideciler, Simitçiler 
ve Yufkacılar Odası 
Başkanı Hanifi 
Duran, “700’e 
yakın üyemiz 
bulunmasına 
rağmen, etkinliğe 
katılımın bu kadar 
düşük olması 
ve sadece 25 
üyenin katılımını 
düşündürücü 
buluyorum” diye 
konuştu.

Sağlık Müdürlüğü’nün fırıncıları 
eğitmek için düzenlediği toplantı 

fiyaskoyla sonuçlandı… 700 fırıncıdan 
yalnızca 25’i eğitim almaya gerek duydu

Fırınların neredeyse 
tamamına yakınında hijyen 
kurallarına dikkat edilmiyor
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Milyonların kaybolan 
umutları yeniden yeşerdi

CHP'nin yeni Genel Başkanı 
Özgür Özel oldu. Özel, ikinci turda 
812 oy alarak genel başkan olurken 
Kılıçdaroğlu ise 536 oy aldı. Kemal 
Kılıçdaroğlu’na karşı yarışarak CHP 
Genel Başkanı seçilen Özgür Özel 
hakkında yorum yapan AKP’li Şamil 
Tayyar, “AK Parti’de ‘muhalefet dağıldı, 
İstanbul/Ankara başta olmak üzere her 
yerde kesin kazanırız’ diyerek partiyi 
arkadaş kulübüne çevirmek isteyen 
kifayetsiz muhterislerin işi biraz daha 
zorlaştı” görüşünü aktardı. 

Şamil Tayyar, X hesabından şu 
ifadeleri kullandı:

"CHP delegesi, kurultayda toplumsal 
değişim talebini olumlu sonuçlandırdı.

13 kez seçim kaybetmesine rağmen 
koltuğunda ısrar eden Kılıçdaroğlu’nu 
değiştirdi.

Öncelikle bir vatandaş olarak 
delegeleri kutluyorum.

Özel ve ekibi, bu güçlü desteği CHP 
ve Türkiye adına büyük bir sinerjiye 
dönüştürebilir mi göreceğiz ama 
partideki motivasyonun arttığı ortada.

Bu değişim genel siyaseti de 
etkileyecek, yeni siyasi işbirliklerini 
tetikleyecektir.

Ayrıca, AK Parti’de ‘muhalefet dağıldı, 
İstanbul/Ankara başta olmak üzere her 
yerde kesin kazanırız’ diyerek partiyi 
arkadaş kulübüne çevirmek isteyen 
kifayetsiz muhterislerin işi biraz daha 
zorlaştı.

Özetle…
Aslolan milletin iradesidir.
Vefa şahıslara değil ilkeleredir."
AKP’nin yeni MKYK’sine giremeyen 

Şamil Tayyar, “Üzgünüm, bir ekip, 
cehenneme giden yolu iyi niyet 
taşlarıyla döşüyor. Yozlaşmayı 
tetikleyen bu hizip, AK Parti’yi için için 
çürütüyor” demişti."t24

“Kifayetsiz muhterislerin 
işi biraz daha zorlaştı”

Okullara “Mescit açılması” kabul edilemez
Çocukların üstün yararına uygun olarak 

öğrenme ve gelişim ihtiyaçlarını karşılamak 
yerine, okul öncesi eğitimden başlayarak eğitimi 
dinselleştirme ve ticarileştirme uygulamalarının 
yaygınlaştırılmasının kabul edilemez olduğunu 
ifade eden Parlakçı, “Yönetmelikte daha önce 
yer alan “Yatılı bölge ortaokullarının pansiyon 
kısımlarında ibadethane açılır. Okul öncesi 
eğitim ve ilköğretim kurumlarında talep edilmesi 
halinde ibadet ihtiyaçlarını karşılayacak uygun 
mekân ayrılabilir.” maddesi, “Okul öncesi 
eğitim ve ilköğretim kurumları ile yatılı bölge 
ortaokullarının pansiyon kısımlarında ibadet 
ihtiyaçlarının karşılanması amacıyla doğal 
aydınlatmalı uygun mekânda mescit açılır.” 
şeklinde değiştirilerek anaokulu ve ilköğretim 

kurumlarında mescit açılması zorunlu hale 
getirildi” hatırlatmasında bulundu. 

MEB taban tabana zıt politika ve 
uygulamalardan derhal vazgeçmeli

“Çocukların gelişimi için en kritik dönem olan 
okul öncesi eğitimi alanına ihtiyaç kadar bütçe 
ayırmayıp, bu alanın özel okul öncesi eğitim 
kurumlarına açılmak istendiği anlaşılıyor” diyen 
Parlakçı, “Nitekim OECD ülkeleri genelinde okul 
öncesi eğitime ayrılan bütçe payı milli gelirin 
yüzde 0,6’sı iken bu oran Türkiye’de sadece yüzde 
0,3. Yönetmelik değişikliği yapılırken okul öncesi 
eğitim öğretmenlerinin yıllardır dile getirdiği 
taleplere yönelik hiçbir somut adım atılmaması 
dikkat çekici. Yıllardır son derece zor koşullarda 
görev yapan okul öncesi öğretmenlerinin sağlıklı 
çalışma koşulları yaratılmadan nitelikli eğitim 

verilebilmesi mümkün değil. Eğitimin bütün 
kademelerinde olduğu gibi okul öncesi eğitimde 
yaşanan sorunlara kalıcı çözüm üretmesi için 
MEB’i somut adımlar atmaya çağırıyoruz. MEB 
çocukların üstün yararı ve sağlıklı gelişimi ile 
taban tabana zıt politika ve uygulamalardan 
derhal vazgeçmeli, okul öncesi eğitimde yaşanan 
sorunlara çözüm üretmek için çalışmalı” 
ifadelerini kullandı. 

Yasal düzenlemeler yapılarak
iki yıllık okul öncesi eğitime geçilmeli

Eğitim Sen Gaziantep Şube Başkanı Ömer 
Parlakçı, konuşmasını şöyle tamamladı: 
“İlkokullardaki ana sınıflarında ve devletin 
açtığı bütün okul öncesi kurumlarda her türlü 
beslenme, barınma giderleri devlet tarafından 
karşılanmalı, veliden “katkı payı” adı altında 

para toplanmamalı. Koşulları ve fiziki olanakları 
uygun olan okullardan başlanarak bütün 
ilköğretim kurumlarında ana sınıfları zorunlu hale 
getirilmeli, gerekli yasal düzenlemeler yapılarak iki 
yıllık okul öncesi eğitime geçilmeli. Yönetmelikte 
yazan maddelerin açık uçlu olmaması, net 
ifadelerle hakların belirlenmesi ve müdürlerin 
inisiyatifine bırakılmaması gerekiyor. Suriyeli 
öğrenciler için okul öncesinde PİKTES sınıfının 
hayata geçirilmesi, dil eğitiminin burada verilmesi, 
sonra okul öncesi eğitime alınması sağlanmalı. 
Hiç dil bilmeyen Suriyeli öğrencilerin sınıfa 
alınması durumunda, bu öğrenciler kaynaştırma 
öğrencisi (dil ve anlatım bozukluğu) statüsünde 
değerlendirilmeli ve belirli sayıda alınmalı, buna 
sınıf mevcudu göz önüne alınarak sınırlı sayıda bir 
kontenjan belirlenmeli.” Haber Merkezi

Eğitimi dinselleştirme ve ticarileştirme yaygınlaşıyor

Gaziantep’te yaşam koşulları 
ve hayat pahalılığı artıyor

Özer, 5 bin TL’nin yüzde 50’sinin 
çoktan eridiğini söylerken, 
“Gaziantep’te yaşam koşulları ve 
hayat pahalılığı gün geçtikçe artıyor. 
5 bin lira olan kiralık daireler bir 
anda 10 bin liraya yükseldi. Gıda 
ürünlerine yüzde 100’ün üzerinde 
zam yapıldı. Birçok ürün mevsiminde 
olmasına rağmen fiyatları çok yüksek. 
Dolayısıyla hayat pahalılığın olduğu 
böylesine bir dönemde 5 bin lira hangi 
yaramıza merhem olacak” sorusunu 
sordu.

Hükümetten hiçbir 
beklentimiz kalmadı

Cumhurbaşkanlığı ve milletvekilliği 
seçimlerinde verilen sözlerin yerine 
getirilmediği belirten Özer, “Kış 
kapıya dayandı. Emekliler kömür 
almak zorunda. Geçen yıl tonu 5-6 
bin TL olan kömür bu sene 7 bin 
TL olmuş. Doğalgaza zam gelecek 
söylentisi var. 7 bin 500 TL maaş alan 
bir emekli bu para ile kış aylarını 
nasıl geçirecek, nasıl kömür alacak? 
Hükümetten hiçbir beklentimiz 
kalmadı, umudumuz Allah’â kaldı” 
ifadelerini kullandı.

Her emeklinin cebinde 
3-4 tane kredi kartı var

Özer, “Dünyada büyük başarılar elde 
eden insanlara ödül veriliyor, ancak 
asıl ödülü asgari ücret ile 7 bin 500 
TL ile geçinmeye çalışan emeklilere 
verilmeli. Toplumun bir kesimi bir 
eli yağda bir eli balda yaşarken, 
diğer kesim ise açlık, yoksulluk ve 
sefalet içerisinde yaşıyor. Bu grup 
içerisinde emeklilerde var. Şu anda her 
emeklinin cebinde 3-4 tane kredi kartı 
var ve birçoğu kredi kartı borcunu 
ödeyemediğinden haciz olmuş 
durumda” açıklamasını yaptı.

5 bin TL ayırt edilmeksizin
tüm emeklilere verilmeli

Ortada büyük bir haksızlık olduğunu 
sözlerine ekleyen Özer, “Çalışmayan 
emekliye 5 bin TL ikramiye verilecek, 
çalışan emekliye verilmeyecek. Böyle 
bir şey olabilir mi? Her emekli 5 bin 
TL anasının ak sütü gibi hak etti. 
Çünkü emekli aldığı 7 bin 500 TL ile 
geçinemediğinden çalışmak zorunda 
kalıyor. Geçinebilse çalışmak ister 
mi. O yüzden bu yanlıştan bir an 
önce dönülmesi ve ayırt etmeksizin 
tüm emeklilere verilmesi çağrısında 
bulunuyoruz” şeklinde konuştu. 

Sadaka değil, hakkımızı istiyoruz

İslahiye’deki bir okulda müdür 
yardımcısı olarak görev yapan 
öğretmen Faruk Şahin, yalnız 
yaşadığı ve yaşam alanı sorumlusu 
olduğu konteyner kentteki 
konteynerinde ölü bulundu.

Olay, önceki gün İslahiye ilçesi 
Beyler Mahallesi’nde bulunan 
Murat Sural Konteyner Kenti’nde 
meydana geldi. İddiaya göre, 
ilçedeki Fatih Sultan Mehmet 
Lisesi'nde müdür yardımcısı 
olarak görev yapan Faruk 
Şahin (49), Kahramanmaraş 
merkezli depremlerin ardından 
evinin yıkılması üzerine eşi ve 3 
çocuğunu Gaziantep'e yerleştirdi. 

Şahin, daha sonrasında ise 

yaşam alanı sorumlusu olarak 
görev aldığı ilçedeki konteyner 
kentte yalnız yaşamaya başladı. 
Önceki gün yakınlarının Faruk 
Şahin'den haber alamaması 
üzerine 112 Acil Çağrı Merkezi'ne 
ihbarda bulunuldu. İhbar üzerine 
Şahin'in yaşadığı konteynere 
gelen ekipler, yerde hareketsiz 
şekilde buldu. Sağlık ekiplerinin 
yaptığı kontrollerde Faruk Şahin'in 
hayatını kaybettiği belirlendi. 
Şahin'in cansız bedeni, kesin 
ölüm nedeninin belirlenmesi için 
olay yerindeki inceleme ve Adli 
Tıp Kurumundaki işlemlerinin 
ardından yakınlarına teslim edildi.
İHA

Koyteyner kent yaşam alanı 
sorumlusu öğretmen ölü bulundu

Kahramanmaraş merkezli 
asrın felaketinde Gaziantep’in 
Şehitkamil ilçesi Atatürk 
Mahallesi’nde bulunan Pamukkale 
Sitesi A Blok da yıkıldı. Yıkılan 
sitede enkaz altında kalan 25 kişi 
hayatını kaybederken, 16 kişi 
de yaralanmıştı. Olay sonrası 
Gaziantep Cumhuriyet Başsavcılığı 
tarafından Pamukkale Sitesi A 
Blok ile ilgili soruşturma başlatıldı. 
Soruşturma sonucunda hazırlanan 
iddianame ve bilirkişi raporuna 
göre, sitedeki temellerin beton 
agregalarının dere malzemesinden 
oluştuğu tespit edildi. Kabul edilen 
iddianamede tutuklu 3 sanık 
hakkında 2 yıl 8'er aydan 22 yıl 
6'şar aya kadar hapis istendi.

Alt katlarda düz demir 
kullanılmış

Yapılan keşifler ve bilirkişilerin 
ilk tespitlerine göre binanın ilk 
3 katının tamamen çöktüğü, üst 
katların ayakta kaldığı, alt katlarda 
düz demir kullanıldığı, üst katlarda 
ise nervürlü demir kullanıldığı 
tespit edildi.

“Demir işçiliği 
bütün katlarda kötü”

İddianamede, "Yapılan keşiflerde 
bilirkişiler tarafından yapılan 
tespitlere göre, yapının ilk 3 
katının tamamen çöktüğü, 
üst katların ayakta kaldığı, alt 
katlarda düz demir kullanıldığı, 
üst katlarda nervürlü demir 
kullanıldığı, demirlerde korozyon 
gözlemlendiği, beton kalitesinin iyi 
olmadığı, beton numuneleri içinde 
büyük taşlar bulunduğu, demir 
işçiliğinin bütün katlarda kötü 
olduğu tespit edildi. Bazı donatılar 
arasında hiç boşluk bırakılmadığı, 
bazı taşıyıcı elemanlardan elektrik 
tesisat borularının geçirildiği, 
etriye kanca detaylarına ve etriye 
aralıklarına dikkat edilmediği, düz 
demirlerin deprem performansı 
açısından iyi olmadığı, binanın alt 
katlardan mafsallaşarak çöktüğü 
gibi tespitler yapılmıştır” ifadeleri 
yer aldı.

Binanın alt katlarında 
kullanılan düz demirlerde 
aderans sağlanmadığı ve 
demirlerin betondan ayrıldığı 
belirtildi. Gaziantep Cumhuriyet 
Başsavcılığı tarafından hazırlanan 
iddianamede, “İnşaatın beton 

işçiliğinin kötü olduğu, beton 
içerisinde, kullanımı uygun 
olmayan büyük çaplı agregaların 
kullanıldığı ve binanın yapımına 
ruhsat alınmadan önce başlandığı, 
etriye aralıklarının ve etriye 
kancalarında uygulanması 
gereken açının, 1975 ve 1998 
yönetmeliklerine aykırı olduğu 
görülmüştür” ifadeleri yer aldı.

Hazırlanan raporda ise yapı 
ruhsatında dolgu malzemesi olarak 
tuğla kullanılması gerekirken tuğla 
yerine briket kullanıldığı ve demir 
işçiliğinin kötü olduğu, binanın 
da ruhsata aykırı olduğu yer aldı. 
Binada asmolen tavan bulunduğu 
ve binanın taşıyıcı elemanlarından 
elektrik tesisat boruları geçirildiği, 
statik projede yazan temel 
derinliklerine uyulmadığı, temel 
işçiliğinin kötü olduğu, beton 
sınıfının ve bazı donatıların 
yönetmeliklerdeki standartları 
sağlamadığı belirtildi.

Yıkılan bina ile ilgili hazırlanan ve 
mahkeme tarafından kabul edilen 
iddianamede tutuklu sanıklar 
hakkında 2 yıl 8'er aydan 22 yıl 
6'şar aya kadar hapis istendi. İHA

Pamukkale sitesinde 
zemin etüdü yapılmamış

Daha önce Kadastro Müdürlüğü Gaziantep 
Valiliği binasına, Şehitkamil Tapu Müdürlüğü 
ise Gazikent Mahallesi’ne taşınmıştı. Ancak 
Şahinbey Tapu Müdürlüğü mevcut yerinde 
hizmet devam ediyordu. Geçen hafta Gaziantep 
Tapu ve Kadastro Bölge Müdürlüğü binasının 
tadilatı sırasında çatıdaki bir duvarın büyük bir 

gürültü ile yıkılması sonucunda personeller ve 
vatandaşlar dışarıya kaçmıştı. Yaşanan bu olaydan 
sonra Şahinbey Tapu Müdürlüğü’nün Yeditepe 
Mahallesi’nde bir binaya taşınmasına karar verildi.

Yetkili merciler devreye girip onarım 
çalışmasını durdurması gerekiyor

Yeni binaya taşınmanın bir ay süreceğini ifade 
eden Bayındır Memur Sen Gaziantep İl Başkanı 
Yahya Bilici, tapu çalışanlarının can güvenliğinin 
tehlike altında olduğunu belirtirken, “Tapu 
çalışanlarının ve vatandaşların başlarına bir olay 
gelmesi halinde buradaki sorumluluğu kimse 
üstlenmeyecek. Bu sebepten yetkili merciler 
devreye girip onarım çalışmasını durdurması 
gerekiyor” ifadelerini kullandı. 

Yetkili firma binanın tahliyesini 
beklemeden çalışmalara devam ediyor

Bilici, “Tapu kadastro binasında güçlendirmeye 
çalışması aralıksız devam ediyor. Mevcut bina 
içerisinde bulunan Tapu müdürlüğüne yer 
tahsisi konusunda yer ayarlanmış ancak altyapı 
sisteminin kurulması ve Tapu Müdürlüğü’nün 
çalışır hale getirilebilmesi için 1 ay gibi bir süre 
gerekiyor. Tapu binasının ihalesini alan yetkili 
firma binanın tahliyesini beklemeden çalışmalara 
devam ediyor” açıklamasını yaptı. 

Tapu çalışanlarının can hiçe 
sayılarak görevlerine devam ettiriliyor

Gaziantep Tapu ve Kadastro Bölge Müdürlüğü 
binasında iş güvenliği tedbirleri alınmadan 
binanın tahliyesi yapılmadan kırım, onarım 
işlerine devam edildiğini kaydeden Bilici, 
“Tapu ve Kadastro Bölge Müdürlüğü binasında 
güçlendirme adı altında yıkım ve onarım 
yapıldığı bir yerde tapu çalışanlarının can hiçe 
sayılarak görevlerine devam ettiriliyor. 6 şubat 
depreminden dolayı tapu çalışanlarını zaten 
depremin etkisini üzerlerinden atamadan 
binadaki yıkım ve onarım çalışmalarında binanın 
sallanması üzerine psikolojik anlamda korkuya 
mahal veriyor” dedi. 

Üyelerimizin yanında 
olmaya devam edeceğiz

Bilici, “Yetkili mercilerin derhal olaya el atması 
gerekmekte olup, binanın tahliyesi yapılana kadar 
yıkım ve onarım işlerine ara verilmeli. Tapu 
çalışanlarının canları ve sağlığı her şeyden önemli. 
Bayındır Memur-Sen olarak konunun takipçisi 
olacağımızı ve bugüne kadar olduğu gibi bundan 
sonra da çalışanlarımızın, üyelerimizin yanında 
olmaya devam edeceğiz” diye konuştu. Haber 
Merkezi

Tapu çalışanlarının can 
güvenliği tehlike altında
6 Şubat Kahramanmaraş depremleri ile birlikte Gaziantep Tapu ve Kadastro Bölge Müdürlüğü 

binası da hasar aldı. Geçen hafta ise bina içerisinde devam eden tadilat çalışmaları sırasında çatıdaki 
bir duvarın büyük bir gürültü ile yıkılması sonucunda büyük bir panik ve korku yaşanmıştı.

Türkiye’de 
milyonların kaybolan 

umutları yeniden 
yeşerdi

Eski il başkanlarından 
Neşet Uçar ise, 
“14 ve 28 Mayıs 
seçimlerinden sonra 
ortaya çıkan umutsuz 
tablo karşısında 
38. Kurultayımızda 
yaşanan değişim 
Türkiye’de milyonların 
kaybolan umutlarını 
yeniden yeşertti. 
Ülkemizin siyasi 
tarihi boyunca 
başka hiçbir siyasal 
partide görülmeyen 
demokratik bir yarışı 
tüm Türkiye’nin gözleri 
önünde Cumhuriyet 
Halk Partisine yakışan 
bir olgunluk içerisinde 
tamamladık. Toplumun 
çeşitli kesimlerinde 
lider değişimlerinin 
imkansız olduğuna dair 
komplo teorileri de 
böylece çökmüş oldu. 
Genel Başkanımız Sayın 

Özgür Özel’in kurultay 
konuşmasında da altını 
çizdiği gibi Cumhuriyet 
Halk Partisi geçmişte 
meydana gelen kırgınlık 
ve küskünlükleri geride 
bırakarak büyük bir 
seferberlik halinde 
Mart 2024 yerel 
seçimi çalışmalarına 
başlayacaktır. Bu 
vesileyle Genel 
Başkanlık görevini 
yürüttüğü süreç 
boyunca partimiz yeni 
ufuklar açan Sayın 
Kemal Kılıçdaroğlu’na 
tüm emekleri için 
teşekkürü borç bilir ve 
liderliğinde başlattığı 
adalet yürüyüşünü 
azim ve kararlılıkla 
sürdüreceğiz.” 

Sabah’ın kurultay 
değerlendirmesi 
için görüşlerine 
başvurmak istediği, 
mevcut il başkanı Reis 
Reisoğlu, telefonlara 
yanıt vermedi. Haber 
Merkezi


